
Protokół nr 34.17

z  posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 19 października 2017 roku w godzinach 1200– 1320

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Andrzej Koc, natomiast od
pkt 3 obrady Komisji prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Surynt.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy obecności; na 13
członków  Komisji  w posiedzeniu uczestniczyło 10. 
W związku z tym obrady Komisji  i podejmowane decyzje są prawomocne.   
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:  Jan  Gróndwald,  Michał  Tyszkiewicz
i Krzysztof Wiloch.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Przedstawiciele  Ełckiego  Klubu  Kolarskiego:  Waldemar  Grygo,  Michał  Rutkowski,

Mariusz Muszak,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
• Pracownik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Iga Arciszewska,
• Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
• Radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Pkt.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  po  stwierdzeniu  quorum  pozwalającego  na

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 12.00 otworzył posiedzenie Komisji witając
członków Komisji oraz gości.
Następnie zapytał o uwagi do przekazanego wcześniej porządku posiedzenia.
Komisja  nie  wniosła  uwag  i w  obecności  9  radnych  -  jednogłośnie,  poprzez  aklamację
przyjęła porządek posiedzenia:
Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Informacja z działalności Ludowego Uczniowskiego Klubu Kolarskiego.
4. Propozycje wniosków Komisji do projektu budżetu Miasta na 2018 rok w dziale kultura
fizyczna i turystyka.

5. Opinia Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2017-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2017,  
3)  w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu  miasta  Ełku

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego w roku 2018,

4) innych z porządku sesji Rady Miasta Ełku zaplanowanej na dzień 24 października 2017 r.
i dotyczących prac Komisji.

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Pkt. 2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
Przewodniczący Komisji Andrzej Koc poinformował radnych, że protokół Komisji był

do wglądu w Biurze Rady Miasta; czy są uwagi?
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 33.17 z dnia 21 września 2017 roku z poprzedniego posiedzenia Komisji.  



Pkt. 3. Informacja z działalności Ludowego Uczniowskiego Klubu Kolarskiego.
 Przedstawiciel Klubu Waldemar Grygo powiedział na wstępie, że został złożony wniosek o

zmianę wpisu do KRS i od niecałego miesiąca klub zmienił nazwę na Ełcki Klub Kolarski. W
naszym powiecie mamy 4 zrzeszone w naszym klubie szkółki kolarskie.

Prezesem Klubu jest  Mariusz Muszak, sekretarzem Klubu Michał Rutkowski.  To osoby
młode  i dynamiczne.
Następnie  Waldemar Grygo omówił plany działalności Klubu, udział w zawodach. Dodał, że
niestety z powodu braku środków w tym roku nie odbędą się wyścigi przełajowe. Koszt jest
zbyt wysoki około 8 tys. zł.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Ireneusz  Dzienisiewicz  –  to  klub,  gdzie  widać  plany na  przyszłość  i  to  bardzo
dobrze. Czy z Polskiego Związku Kolarskiego klub otrzymuje jakieś wsparcie sprzętowe?

Przedstawiciel Klubu Waldemar Grygo powiedział, że to wsparcie jest bardzo duże. Szkółki
kolarskie otrzymują rowery, kaski, spodenki, koszulki. Na sprzęt był przetarg ogólnopolski.

Radny Nikodem Kemicer – ilu członków liczy klub, jaki jest przedział wiekowy?
Sekretarz Klubu Michał Rutkowski powiedział, że rotacyjnie jest to około 60 dzieci, wiek

jest różny od 6 lat wzwyż. Zadaniem szkółek kolarskich jest wyłonienie  z  dużej  ilości  dzieci
tych z utalentowanych i przeniesienie do wyższej kategorii. Tych wybitnych w Polsce jest tylko
kilku.

Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  dodał,  że  kluczowa  sprawą  jest  również  kadra
trenerska. Taka działalność wymaga wysiłku i lat pracy.

 Przedstawiciel Klubu Waldemar Grygo powiedział, ze złożył pismo do Prezydenta Miasta
Ełku, by do rady Sportu działającej przy Prezydencie Miasta 
włączyć  przedstawiciela  Ełckiego  Klubu  Kolarskiego  –  sekretarza  Klubu  Michała
Rutkowskiego.

 Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  powiedział,  że  jak  najbardziej  nasza  Komisja
popiera taką propozycję.
Komisja zapoznała się z informacja na temat działalności Ełckiego Klubu Kolarskiego.

Przewodniczący  Komisji  Andrzej  Koc  poinformował  następnie,  że  musi  opuścić  salę
obrad, gdyż udaje się na Radę Szkoleniową Dyrektorów Szkół.
Przewodniczenie obradom Komisji przejął Wiceprzewodniczący Komisji Andrzej Surynt.

O godzinie 12.35 na salę obrad doszła radna Ewa Awramik.

Pkt 4. Propozycje wniosków Komisji do projektu budżetu Miasta na 2018 rok w dziale
kultura fizyczna i turystyka.

 Radny  Nikodem  Kemicer  powiedział,  że  chciałby  poruszyć  temat  lodowiska,  które
powinno  być  obiektem  całorocznym.  Czy  coś  ruszyło  w  tym  zakresie?  Obecny  namiot
pewnie będzie wykorzystany już po raz ostatni w tym sezonie.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział,  że na przyszły rok planowana jest
duża inwestycja budowy hali sportowej przy ul. Suwalskiej. 
Jeśli  chodzi  o  lodowisko  będziemy  szukali  zewnętrznych  źródeł  dofinansowania.  Mamy
pewne  koncepcje  postawienia  konstrukcji  całorocznej  z  wykonaniem  podłogi  betonowej
z  instalacją  mrożeniową w betonie.  Rozpatrywane warianty zakładają  również  dobudowę
szatni  i  pomieszczenia na rolbę.  Na okres  lata  można będzie wyłożyć specjalną sztuczną
nawierzchnię i  wykorzystać powierzchnię lodowiska na różne inne wydarzenia kulturalne
i sportowe. Koszt takiego lodowiska to ok. od 1,2 mln zł do 1,8 mln zł.  Rozglądamy się
zatem za źródłami sfinansowania tej inwestycji.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – wyprzedzając zmiany, jakie będą wprowadzane
w wieloletniej prognozie finansowej miasta i budżecie, chcemy poinformować, że nastąpiło
otwarcie ofert na budowę hali sportowej przy Zespole Szkół Sportowych przy ul. Suwalskiej.
W postępowaniu wpłynęły 4 oferty. Najkorzystniejsza z nich przewyższa wartość kosztorysu



inwestorskiego.  Po  konsultacjach  doszliśmy  do  wniosku,  że  warto  te  brakujące  środki
finansowe dołożyć. Zmiany te dotyczyłyby Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i roku
2019.
Wywiązała się dyskusja.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  –  czy  nie  rozważano
unieważnienia przetargu? Można przecież unieważnić przetarg i w ciągu 2-3 tygodni ogłosić
kolejny, cena może być niższa.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  obserwując  to,  co  się  dzieje  na  rynku,  jest
problem z pracownikami w firmach zajmujących się budownictwem. To 10% przekroczenie
zaplanowanych środków finansowych jest w naszej ocenie jeszcze do przyjęcia. Jesteśmy na
etapie wniosków do budżetu.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  –  rzeczywiście  sytuacja  jest  anormalna.  To  10%
przekroczenie jest jeszcze dobra ofertą. Mamy dużą ilość inwestycji prywatnych na rynku
realizowanych przez deweloperów. Drożeją materiały, rosną koszty osobowe.
 Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Bogusław  Wisowaty  –  może  należy  w  jakiś  sposób
pomóc przedsiębiorcom?

 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przedsiębiorcy bardzo dobrze orientują się w
sytuacji.
Do tematu wniosków Komisja, wróci przy projekcie budżetu miasta Ełku na 2018 rok.

Pkt  5. Opinia Komisji do projektów uchwał:
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2017-2027, który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w latach 2017, 2018, 2019 w tym:
1. Zwiększa się dochody w 2017 roku o kwotę 30 452 zł, w tym:
- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 650 838 zł (dochody Urzędu Miasta – rozdział 750
rozdział  75023 zwiększa się o kwotę 262 435 zł,  dochody za odpłatność pobytu dzieci  w
przedszkolach zwiększa się o kwotę 295 000 zł – dział 801 rozdział 80104, dotację na zasiłki
stałe zwiększa się o kwotę 224 725 zł – dział 852 rozdział 85216, dotacje na Kartę Dużej
Rodziny zwiększa  się o  kwotę  37 312 zł  –  dział  855 rozdział  85503, środki  i  dotacje  na
realizację  projektów oświatowych  zmniejsza  się  o  kwotę  168 634 zł  –  dział  801 rozdział
80101, 80195,);
- dochody majątkowe zmniejsza się o kwotę 620 386 zł (zmniejsza się o kwotę 620 386 zł
środki  z  UE i  budżetu  państwa na  realizację  projektu  „Rewitalizacja  i  zagospodarowanie
terenu Ełckiej Kolei Wąskotorowej na potrzeby Muzeum Historycznego w Ełku – etap I” 
– dział 921 rozdział 92118).
2. Zmniejsza się wydatki budżetowe 2017 roku o kwotę 2 115 723 zł, w tym:
-  wydatki  bieżące  zwiększa  się  o  kwotę  304  055  zł  (zwiększania  dotyczą:  wydatków
Urzędu Miasta – dział 750 rozdział 75023 – 262 435 zł, wydatków na oświatę i wychowanie
– dział 801 o kwotę 661 281 zł, zmniejszenia: tworzenie i funkcjonowanie żłobków 
– 20 000 zł – dział 855 rozdział 85505, edukacyjna opiekę wychowawcza – 1 661 zł 
- dział 854, odsetki od obligacji – zmniejsza się o kwotę 598 000 zł),
-  wydatki  majątkowe  zmniejszają  się  o  kwotę  2 419  778  zł  (zwiększenia  dotyczą:
udzielenie wsparcia finansowego – dotacja na inwestycje dla samorządu Siemyśl – 40 000 zł
– dział 801 rozdział 80101, natomiast zmniejszenia dotyczą: inwestycji na drogi gminne
i wewnętrzne  641 147 zł – dział 600 rozdział 60016, 60017,  „Projekt ścieżek rowerowych
w ul. Baranki i ul. Kolbego na os. Jeziorna” dział 630 rozdział 63095 – zmniejszenie o kwotę
80 000 zł,  wydatków inwestycyjnych  przedszkoli  –  4 250 zł  –  dział  801 rozdział  80104,
zmniejszenie  wydatków  na  „Rozbudowa  z  nadbudową  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej  w  Ełku”  dział  852,  rozdział  85219  –  555 995  zł,  „Rewitalizacja
i zagospodarowanie terenu Ełckiej Kolei Wąskotorowej na potrzeby Muzeum Historycznego
w Ełku – etap I” – dział 921 rozdział 92118 - 620 386 zł, inwestycje w gospodarce ściekami 
i ochrona wód – dział 900 rozdział 9001 – 558 000 zł).



4. W 2018 roku zwiększa się dochody bieżące o kwotę 192 049 zł oraz wydatki bieżące 
o kwotę 228 961 zł, natomiast w 2019 r. zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 6 585 zł 
i  wydatki  bieżące  o  kwotę  6 585  zł  –  projekty  edukacyjne  z  udziałem  środków
zewnętrznych.
5. W 2018 r. zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 2 138 000 zł, które sfinansowane
zostaną wolnymi środkami z lat ubiegłych.
6.  Powyższe  zmiany  w  latach  2017-2019  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  powodują
zmniejszenie deficytu budżetu w 2017 roku  o kwotę 2 146 175 zł oraz wolnych środków na
pokrycie deficytu.  
II. W załączniku nr 2 zmiany w roku 2017 - 2019 dotyczą: 
1. Wprowadzenie nowych przedsięwzięć na lata 2017-2019:
1) Zwiększenie dostępności i jakości edukacji przedszkolnej dzieciom z terenu miasta Ełku
poprzez  utworzenie  nowych  miejsc  wychowania  przedszkolnego  w Miejskim Przedszkoli
"Słoneczna Ósemka" z oddziałami zamiejscowymi w Szkole Podstawowej nr 9,
2) Program Erasmus+ Fundacja Rozwoju Systemu Edukacji, wymiana doświadczeń w pracy 
z uczniami o specjalnych potrzebach edukacyjnych,
3) Projekt budowy ul. św. Wojciecha i ul. Rafała Kalinowskiego,
4) Budowa ulicy K.K. Baczyńskiego (projekt+realizacja),
5)  Zagospodarowanie  terenów  usytuowanych  na  zapleczu  budynków  PEC  przy
ul. Kochanowskiego,
6) Zagospodarowanie turystyczne  wzdłuż rzeki  Ełk poprzez budowę ścieżek rowerowych,
rozbudowę terenów rekreacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą – projekt,
7) Projekt ścieżek rowerowych w ul. Baranki i ul. Kolbego na os. Jeziorna,
8) Budowa separatora przy ul. Kilińskiego (projekt i realizacja),
9) Rozbudowa z nadbudową Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku.
2. Dokonanie zmian w przedsięwzięciach:
1) Budowa ul. św. M.M. Kolbego, ul. św. Franciszka, ul. Dominika Savio i ul. Matki Teresy 
z Kalkuty,
2) Teraz czas na zmiany”.
3. Rezygnacja z powodu braku dofinansowanie z projektów:
1) Ełckie szkoły eksperymentalne i doskonalenie kompetencji kluczowych,
2)  Edukacja  dla  przyszłości  –  wsparcie  dzieci  niepełnosprawnych,  dodatkowa  oferta
edukacyjna,  rozwój  kompetencji  kluczowych  dzieci  i  kadry  pedagogicznej  w  ełckich
przedszkolach,
 
2)  Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił następnie projekt  uchwały w sprawie  zmian
w budżecie miasta Ełku na 2017 rok w części dotyczącej prac komisji. Proponowane zmiany
obejmują  (część  opisowa  zmian  w  budżecie  miasta):  w zakresie  dochodów  i  wydatków
realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji::
-  „Rewitalizacja  i  zagospodarowanie  terenu  Ełckiej  Kolei  Wąskotorowej  na  potrzeby
Muzeum Historycznego w Ełku – etap I” dział 921, rozdział 92118, § 6057, 6059, 6050
W  związku  z  treścią  aneksu  do  umowy  o  dofinansowanie  projektu  (po  zawiadomieniu
Instytucji Zarządzającej o podpisaniu umowy z wykonawcą robót budowlanych)  koryguje się
kwoty  wydatków  i  dochodów  przeznaczone  na  realizację  inwestycji  z  przesunięciem
wydatków w wysokości  121 865 PLN na paragraf 6050. Środki te przeznaczone będą na
wykonanie  robót  nieprzewidzianych  w  dokumentacji  projektowej  tj.  między  innymi
wykonanie  poziomowania  drewnianych belek stropowych na pierwszym piętrze,  wymiana
płyt betonowych stropu piwnicy, odtworzenie oryginalnego, zabytkowego układu sufitu. 
Po wprowadzeniu zmian ogólne nakłady w 2017 roku wynoszą 4 699 556 PLN, w tym:
- § 6057 dofinansowanie ze środków unijnych 3 402 717 PLN
- § 6059   1 108 974 PLN (w tym współfinansowanie krajowe z budżetu państwa wynosi 
378 080 PLN),
- § 6050   187 865 PLN.



-  „Zagospodarowanie  turystyczne  wzdłuż  rzeki  Ełk  poprzez  budowę  ścieżek
rowerowych, rozbudowę terenów rekreacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą -
projekt” dział 600 rozdział 60016 § 6050
Przeniesienie zadania do planu inwestycji wieloletnich. Zmniejszenie wydatków ze środków
własnych  w  roku  2017  o  kwotę  50  000  PLN  i  wprowadzenie  wydatków  w  roku  2018
w wysokości 50 000 PLN. Ogólna kwota na opracowanie dokumentacji wynosi 55 000 PLN,
w tym w 2017 roku 5 000 PLN.
- „Projekt ścieżek rowerowych w ul. Baranki i ul. Kolbego na os. Jeziorna” dział 630
rozdział 63095 § 6050
Przeniesienie zadania do planu inwestycji wieloletnich. Zmniejszenie wydatków ze środków
własnych  w  roku  2017  o  kwotę  80  000  PLN  i  wprowadzenie  wydatków  w  roku  2018
w wysokości 80 000 PLN. Ogólna kwota na opracowanie dokumentacji wynosi 85 000 PLN,
w tym w 2017 roku 5 000 PLN.
Dochodzi  jeszcze  autopoprawka  dotycząca  zwiększenia  środków  własnych  w  roku  2019
o kwotę 650.000 zł na zadaniu pn;” Hala sportowa przy Zespole Szkół Samorządowych”,
dział  926  rozdział  92695  §  6050  (nr  zadania  907018).  Zostanie  to  uwzględnione
w wieloletniej prognozie finansowej.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali
pozytywnie projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta
Ełku na lata 2017-2027 wraz z autopoprawką.
Następnie  członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2017
rok.

3)  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds  organizacji  pozarządowych  Maciej  Juchniewicz
omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Ełckiego  Programu  Współpracy  samorządu
miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku  publicznego  w  roku  2018.  Program  określa  zasady  współpracy  finansowej
i  niefinansowej,  w szczególności zadania i  kwoty na realizację zadań własnych samorządu
miejskiego w Ełku przez podmioty określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i
o  wolontariacie  (otwarty konkurs  ofert);  priorytetowe działania  dotyczące  współpracy oraz
zespoły doradcze i opiniujące złożone z przedstawicieli organizacji pozarządowych, radnych
Rady  Miasta  Ełku  i  pracowników  Urzędu  Miasta.  Program  był  poddany  konsultacjom
społecznym, które odbyły się w terminie 25 września – 12 października 2017 roku. Celem było
zebranie  uwag,  wniosków,  opinii  a  także  rekomendacji  od  zainteresowanych  osób,
poszczególnych podmiotów i organizacji. Część zgłoszonych uwag została uwzględniona.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali
pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Ełckiego Programu Współpracy samorządu
miasta Ełku z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w roku 2018.

4)   Z-ca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie  udzielenia
pomocy finansowej w formie dotacji celowej na remont Szkoły Podstawowej w Charzynie
uszkodzonej w nawałnicach. W związku z apelem Wójta Gminy Siemyśl o udzielenie wsparcia
finansowego  na  remont  Szkoły  Podstawowej  proponujemy  udzielenie  dotacji  celowej
samorządowi Siemyśl w kwocie 40 000 zł. Szczegóły w uzasadnieniu i projekcie uchwały.
Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały.



Pkt. 6. Sprawy różne i wolne wnioski  
 Radny  Nikodem  Kemicer  powiedział,  że  otrzymał  odpowiedź  na  pytania  dotyczące

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – w załączeniu do protokółu.
Ma jednak pewne wątpliwości i dlatego też chciałby dopytać:

- siłownia fotowoltaiczna – dokładamy tutaj własne środki, czy jest taka opcja, bu chociaż się
to bilansowało?
- dzierżawa pojemników na śmieci – czy nie lepiej by się opłacało by MOSiR kupił własne
pojemniki, może byłoby takim zakupem zainteresowane również inne jednostki miasta, wtedy
koszt zakupu powinien być niższy,
-  22  tys.  zł  to  koszt  badań  wody,  może  należy  się  zastanowić  nad  dofinansowaniem
laboratorium działającego w Parku Naukowo-Technologicznymi tam wykonywać badania?

Radny Ireneusz Dzienisiewicz powiedział, że chciałby odpowiedzieć na zadane pytania:
- koszty badań wody są zwiększone i mogą dojść nawet do 70-80 tys zł., Wynika to ze zmian
w  przepisach  prawnych.  Badania  wykonuje  nam  laboratorium  z  Techno-  parku  oraz
SANEPID w Ełku,  część  jednak badań jest  tak specjalistycznych,  że  próbki  są  wysyłane
gdzieś dalej. Koszty zatem rosną.
-  jeśli  chodzi  o  pojemniki  na  śmieci,  jeśli  będzie  to  opłacalne,  to  w  2018  roku  kupimy
pojemniki,
- fotowoltaika nie przynosiła strat do tego roku, to w tym roku pojawiły się o;płaty związane z
obsługą  informatyczną.  Czym  innym  są  jednak  solary,  które  są  uzależnione  od
nasłonecznienia.  Przede  wszystkim  niezbyt  fortunnie  zostały  one  rozmieszczone.  Te
ograniczenia  powodują,  że ich  wydajność jest  mniejsza.  Podsumujemy całość  kosztów za
2017 rok i przedłożymy radnym taką informację, ale nie wcześniej niż w marcu 2019 roku.

 Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  dodał,  że  Dyrektor  MOSiR  prosił,  by  poinformować
radnych o zmianach w prawie dotyczących kąpielisk i miejsc wyznaczonych do kąpieli.
Zmiana  określa  wymagania  w zakresie  wszystkich  kąpielisk,  w związku  z  czym obiekty
posiadające status kąpieliska są tak samo monitorowane i spełniają te same wymagania co
wszystkie kąpieliska na obszarze Unii Europejskiej.
Kąpielisko  to  wyznaczony uchwałą rady gminy,  wydzielony i  oznakowany fragment  wód
powierzchniowych, wykorzystywany przez dużą liczbę osób kąpiących się. Potrzebna będzie
zatem zwiększona obsada ratowników oraz łódź motorowa z pokładem do reanimacji.  Jest
przy tym również dużo innych obostrzeń. 
Natomiast miejsca wyznaczone do kąpieli będą mogły mieć charakter wyjątkowy (tworzenie
ich w specyficznych sytuacjach np. na potrzeby krótkich obozów harcerskich) i będzie można
je określić do 30 dni.

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Komisji Andrzej Koc podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie Komisji o godz. 13.20.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:  Przewodniczący Komisji
Małgorzata Stachowiak

Andrzej Koc


